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Z á p i s n i c a 

z riadneho zasadnutia Komisie kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante  
konaného dňa 19.  2.  2014. 

Prítomní:   
Predseda komisie:  Bc. Peter Kolek 
Členovia komisie:  PaedDr. Peter Černý 
 Mgr. Ján Kolek  
 Zsolt Takáč 
                              Jozef Keppert 
Neospravedlnený: Tomáš Szabo  
Ďalej boli prítomní: 
Hostia:                   Ing. Roman Miklošík - ved. odd. informatiky 
 Mgr. Alica Orbánová – ved.odd. ŠkKaŠ 
Zapisovateľka komisie:  Eva Poláková 
 
Program: 
1) Hodnotenie úrovne internetovej stránky mesta. 
2) Vyhodnotenie XVI. reprezentačného plesu mesta. 
3) Návrh nominácie na ocenenie VÚC za oblasť kultúry. 
4) Vyhodnotenie zaslaných projektov - žiadostí o dotáciu za oblasť kultúry na rok 2014.   
5) Priebežná informácia o príprave XXX. ročníka GT. 
6) Rôzne. 
 
Predseda komisie Bc. Peter Kolek privítal na zasadnutí všetkých prítomných a oboznámil ich 
s programom zasadnutia, ktorý bol jednomyseľne schválený. 
 
1) Hodnotenie úrovne internetovej stránky mesta: 
K bodu programu bol prizvaný vedúci oddelenia informatiky Ing. Roman Miklošík, ktorý predložil 
členom komisie výsledky prieskumu stránky Google Analytics o využívanosti internetovej stránky 
mesta za rok 2013 v porovnaní s rokom 2012. Uviedol, že prvé tri najnavštevovanejšie oblasti na 
stránke mesta sú ubytovanie, kontakty a oznamy MsÚ. 
Predseda komisie Bc. Kolek požiadal o dodanie výstupu o návštevnosti stránky mesta z mobilných 
zariadení (mobil, tablet, iPad a pod.). Uviedol, že napr. stránku kina navštívi z mobilných zariadení 
viac ako 60% všetkých ľudí.  
Ing. Miklošík ubezpečil členov komisie, že požadovaný výstup im bude zaslaný prostredníctvom 
mailu. 
P. Takáč uviedol informáciu, že Šaľa rozbehla klasickú aplikáciu na mesto obsahujúcu 
najnavštevovanejšie sekvencie, ktoré ľudí zaujímajú. Táto aplikácia sa dá stiahnuť do mobilu 
a všetky aktuality a zmeny sa hneď u užívateľa zaregistrujú. 
Ďalej uviedol, že sa mu páči, ako je tematicky rozložená web stránka obce Kajal, prístup k hlavným 
informáciám je jednoduchý, úvodná stránka mesta Galanta má príliš veľa častí, je neprehľadná. 
Bc. Kolek požiadal Ing. Miklošíka, aby si preveril informáciu o spustení aplikácie v meste Šaľa a na 
ďalšom zasadnutí podal členom komisie informáciu. 
P. Keppert navrhol lepšie zviditeľnenie uznesení MsZ, zápisníc z komisií MsZ a záležitostí 
súvisiacich s MsZ na hlavnej stránke mesta v menu, nakoľko na získanie týchto informácií musia 
užívatelia preklikávať  množstvo údajov. 
Ing. Miklošík uviedol, že túto záležitosť musí prekonzultovať s hlavným administrátorom stránky 
a s vedením mesta. 
Bc. Kolek sa informoval, ako sa osvedčila agenda transparentného mesta, či ju ľudia vyhľadávajú. 
Ing. Miklošík uviedol, že na základe výstupu z Google Analytics nie je v prvej dvadsiatke 
najnavštevovanejších sekvencií. 
Predseda komisie poďakoval Ing. Miklošíkovi za účasť a predložené informácie. 
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Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala „Hodnotenie úrovne 
internetovej stránky mesta“ a odporúča vedúcemu oddelenia informatiky MsÚ Ing. 
Miklošíkovi preveri ť aplikáciu fungujúcu v meste Šaľa a na ďalšom zasadnutí  podať členom 
komisie informáciu o tejto aplikácii. 
 
2) Vyhodnotenie XVI. reprezentačného plesu mesta: 
Podrobný materiál spracovaný MsKS bol doručený členom komisie spolu s pozvánkou. 
Mgr. Kolek stručne uviedol materiál a informoval, že podľa vyjadrení hostí a generálneho partnera 
bol tento ples doteraz najvydarenejším. 
Bc. Kolek ako účastník plesu považuje tento ročník za jeden z najlepších plesov mesta Galanta, čo 
sa týka organizácie, účinkujúcich a zábavy. Odporučil aj do budúcnosti využiť marketingový ťah, 
ktorý sa stretol s dobrou odozvou a to cenu druhej vstupenky za 1 €. 
Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante berie na vedomie  „Vyhodnotenie 
XVI. reprezentačného plesu mesta“. 
 
3) Návrh nominácie na ocenenie VÚC za oblasť kultúry: 
Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante  odporučila primátorovi mesta 
nominovať na ocenenie VÚC za oblasť kultúry Mgr. Evu Bo ťanskú. 
Podklady na návrh ocenenia poskytne oddeleniu ŠkKaŠ pán Jozef Keppert. 
   
4) Vyhodnotenie zaslaných projektov - žiadostí o dotáciu za oblasť kultúry na rok 2014:  
Podané projekty spolu so zoznamom žiadateľov, termínom, miestom  realizácie projektu 
a požadovanou sumou dotácie boli prostredníctvom e-mailu zaslané na preštudovanie všetkým 
členom komisie. 
Na základe vypísanej Výzvy č. 2 na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta na 
rok 2014 pre oblasť “Rozvoj a ochrana duchovných a kultúrnych hodnôt“ zo dňa 15. 1. 2014 bolo 
celkovo podaných 31 projektov. V rozpočte mesta v roku 2014 bola vyčlenená  finančná podpora 
pre kultúrne aktivity  vo výške 32 600 €, celková suma požadovaných žiadostí činila 55 045,00 €.  
Oddelenie ŠkKaŠ MsÚ vykonalo vecnú a formálnu kontrolu doručených projektov. Jeden projekt 
bol vyradený z dôvodu nesplnenia podmienok VZN – OZ nemá sídlo ani pôsobnosť na území mesta 
Galanta, takže komisia posudzovala celkom 30 projektov. 
Pred začiatkom rokovania o zaslaných projektoch v záujme konštruktívneho prerozdelenia 
finančných prostriedkov členovia komisie odsúhlasili nasledovné podmienky vyhodnotenia 
projektov: 
� podporiť maximálne dva projekty za každú organizáciu 
� v záujme udržateľnosti projektu Galanta-Mikulov (mesto sa zaviazalo počas 5 rokov po 

ukončení projektu organizovať vybrané podujatia s týmto partnerským mestom) tento 
projekt vyčleniť z rozhodovania a podporiť ho požadovanou čiastkou  t. j. 3 000 € 
� sumu vyčlenenú samostatne v rozpočte mesta Galanta na XVI. Kodályove dni podporiť vo 

výške schválenej MsZ t. j. 6 600 € 
� na základe osvedčených zásad, ponechať rezervu vo výške 2 750 € 

Členovia komisie pri posudzovaní projektov brali do úvahy najmä všeobecný prínos projektov pre 
široké spektrum obyvateľov, zviditeľnenie mesta a organizovanie podujatí, ktoré majú už viacročnú 
tradíciu.  
Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante po celkovom vyhodnotení  
projektov  jednomyseľne odsúhlasila prerozdelenie finančných prostriedkov určených na  
podporu kultúrnych aktivít  z rozpo čtu mesta a  o d p o r ú č a primátorovi mesta ich 
poskytnutie v navrhovanom rozsahu podľa priloženej tabuľky, ktorá tvorí prílohu zápisnice.  
 
5) Priebežná informácia o príprave XXX. ročníka GT: 
Mgr. Orbánová stručne informovala o rokovaní  riaditeľstva GT, ktoré sa uskutočnilo 30. januára 
2014. 
Mgr. Kolek informoval, že v záujme zabezpečenia atraktívneho kultúrneho programu prebehli už 
rokovania, je potrebné účinkujúcich včas zazmluvniť. Vzhľadom na uvedené, predložil návrh  
hlavného kultúrneho programu. 
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P. Keppert informoval, že spolu s PaedDr. Černým pripravujú aj do Galantských novín materiál 
ohľadne premenovania „Galantských trhov“ na „Galantský jarmok“. 
Členovia komisie sa zhodli, že je potrebné zachovať vyberanie vstupného na kultúrne programy 
počas GT, prípadne uskutočniť žrebovanie vstupeniek o ceny. 
Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala „Priebežnú 
informáciu o príprave XXX. ro čníka GT“ s nasledovnými odporúčaniami : 
- ako hlavné lokality pre kultúrne programy GT zachovať amfiteáter a mestský park 
- pokračovať v tendencii výberu vstupného na kultúrne programy 
- ako gestor programov navrhuje na amfiteátri  tieto hlavné kultúrne programy: 
1. deň (štvrtok) – kombinácia interpretov Celeste Buckingham, Peter Bič Project, Ego, Majk 
Spirit 
2. deň (piatok) – skupina Magna Cum Laude z Maďarskej republiky 
3. deň (sobota) – Peter Nagy so skupinou  
Ostatné programy sa budú priebežne dopĺňať. 
 
6) Rôzne. 
A) 
Uznesenie komisie: 
Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante v súvislosti s vyjadreniami akad. 
sochára Ladislava Saba v TV Krea   o d p o r ú č a, aby primátor mesta informoval členov 
komisie o rokovaniach, ktoré prebehli medzi pánom Sabom a vedením mesta. 
B) 
P. Takáč sa informoval, ako je to s podujatiami, ktoré sa plánujú na nádvorí NK, v súvislosti 
s rozhodnutím pamiatkového úradu. 
Mgr. Orbánová uviedla, že na základe usmernenia Krajského pamiatkového úradu v Trnave bola 
vypracovaná žiadosť o súhlas na uskutočnenie kultúrnych podujatí na nádvorí Neogotického 
kaštieľa v Galante v období od 1. 5. 2014 do 30. 6. 2014.  
 
 
 
 
  Termín ďalšieho zasadnutia komisie je  19.  3. 2014 ( streda),  bude spresnený pozvánkami.  
 
 
 
 
 
                        
           Bc. Peter  K o l e k   v. r.  
                 predseda komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Galante dňa  20. 2. 2014          
Zapísala: E. Poláková 

                     


